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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 13 obce Kostelec u Holešova

konané dne 27. 8. 2020 v zasedací místnosti od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 - 21:50
Přítomno: 13
Omluveni: 1
Neomluveni: 1
Předsedající: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Zapisovatel*: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Ověřovatelé zápisu: Petr Měrka, Mgr. Martin Hradil

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájila starostka obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Marcela Pospíšilíková, Petr Hlobil st., Jindřich Surala
Hlasování:    13 - 0 - 0

Byla zvolena návrhová komise: Zdeněk Klesnil, Radoslav Pospíšilík, Petr Žůrek
Hlasování:    13 - 0 - 0

17:03 hod se dostavil zastupitel Petr Měrka

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Petr Měrka, Martin Hradil
Hlasování:    14 - 0 - 0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Marcela Pospíšilíková - starostka.
- Soukromá osoba Ing. Petr Žůrek, Kostelec u Holešova č.p. 73, pořizuje videozáznam pro dokumentační a
veřejné účely, ÚOOÚ reg. č. 00063805

Zápis ze zasedání ZO č. 12 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh na zařazení  bodu na jednání zastupitelstva obce č. 13: Předkládá:  Marcela Pospíšilíková 
bod : Návrh smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene s E.ON o zřízení věcného břemene pro
stavbu „Kostelec u Hol., ***, smyčka NN“ Navrhuji zařadit do programu zasedání ZO jako bod č. 8.2. 
Zdůvodnění: Návrh smlouvy předložen žadatelem firmou PERFECT spol. s.r.o.

V 17:08 se ZZO odešel zastupitel Martin Hradil
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Diskuze:
P.Žůrek upozornil na nesoulad mezi pozvánkou na ZZO, která je zveřejněna na úřední desce a

pozvánkou dostupnou v aplikaci UZOB, v případě, že´dojde mezi zveřejněním pozvánky
a zasedáním k doplnění programu ZZO o nové body

M. Pospíšilíková bude prověřeno u administrátora aplikace UZOB

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařadit na program zasedání ZO č. 13 bod "Návrh
smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene s E.ON o zřízení věcného břemene pro stavbu
„Kostelec u Hol., ***, smyčka NN“ jako bod č. 8.2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/13Z/2020 bylo schváleno.

Návrh na zařazení  bodu na jednání Zastupitelstva obce č. 13: Předkládá:  Marcela Pospíšilíková 
bod: "Schválení vyhlášení záměru prodeje pozemků p.č. 437/19, 437/20 a 437/21 k.ú Kostelec u Holešova".
Navrhuji zařadit do programu zasedání ZO jako bod č. 13. 
Zdůvodnění: Na OÚ byly 24.8. doručeny Žádosti o odkoupení pozemků p.č. 437/19, 437/20 a 437/21 k.ú
Kostelec u Holešova.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařadit na program zasedání ZO č. 13 bod: Vyhlášení
záměru prodeje pozemků p.č. 437/19, 437/20 a 437/21 k.ú Kostelec u Holešova jako bod 13.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/13Z/2020 bylo schváleno.

Návrh na zařazení  bodu na jednání Zastupitelstva obce č. 13: Předkládá:  Marcela Pospíšilíková 
bod: "Projednání doporučení RO  dané usnesením č. 2/17R/2020" Navrhuji zařadit do programu zasedání
ZO jako bod č. 14
Zdůvodnění: RO na schůzi č 17/2020, konané dne 24.8.2020 přijala usnesení č. 2/17R/2020:  "RO Kostelec
u  Holešova  konstatuje,  že  sdělení  zastupitele  Petra  Žůrka,  uveřejňovaná  na  jeho  soukromých webových
stránkách, způsobem prezentace a zejména obsahem, významně poškozují obraz obce Kostelec u Holešova
navenek a doporučuje zastupitelstvu obce, aby se touto situací zabývalo na nejbližším veřejném zasedání ZO".

V 17:12 hod. se vrátil na ZZO zastupitel Martin Hradil

Diskuze:
Měrka P. jak a co tím chcete vyřešit, potřebuji to vědět k hlasování
Pospíšilíková M. nejde jen o zveřejňování článků na soukromých webových stránkách ale o posílání

článku do datových schránek okolních obcí, myslím, že by se touto situací mělo
ZO zabývat

Žůrek P. přečetl sdělení, které je přílohou zápisu ZZO č. 14 a navrhl, aby bod nebyl zařazen
do programu ZZO č. 13

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařadit na program zasedání ZO č. 14 bod: "Projednání
doporučení RO  dané usnesením č. 2/17R/2020" jako bod č. 14.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 3 (Měrka P., Sklenář V., Žůrek P.) / Zdrželo se: 2 (Hradil A., Zmeškal J.)

Usnesení č. 3/13Z/2020 bylo schváleno.

Program zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 13:
1. Zahájení
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2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 11 a 12
3. Informace starostky obce o činnosti OÚ
4. Schválení přijetí účelové investiční dotace z MV-GŘHZS
5. Rozpočtové opatření č. 4/2020
6. Návrh novely Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obce Kostelec u Holešova
7. Veřejná zakázka malého rozsahu "Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část
Karlovice"
8. Smlouva o zřízení věcného břemene č. OT-014330060006/002 a smlouva o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene č. 1030061184/001
9. Návrhy na změnu územního plánu obce Kostelec u Holešova
10. Odstoupení člena redakční rady a schválení nového člena redakční rady obecního zpravodaje Kostka
11. Návrh jednání o směně pozemků v majetku obce za pozemky v majetku České republiky
12. Záměr prodeje dopravního automobilu v majetku obce
13. Vyhlášení záměru prodeje pozemků p.č. 437/19, 437/20 a 437/21 k.ú Kostelec u Holešova
14. Projednání doporučení RO dané usnesením č. 2/17R/2020
15. Diskuze
16. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 13.
 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 2 (Měrka P., Žůrek P.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/13Z/2020 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 11 a 12

3/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova pověřuje  Radu obce zadáním vypracování  variantní
studie rozšíření kapacity mateřské školy - variantní studie objednána, RO vybrány 4 varianty (nástavba a půdní
vestavba budovy MŠ, přístavba budovy MŠ, půdní vestavba staré budovy ZŠ a využití 2 tříd ZŠ, kde jsou
v současné době umístěny dílny), termín  studie - říjen 2020
5/11Z/2020  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  zhotovitele  (prodávajícího)
veřejné  zakázky  malého  rozsahu  "Kostelec  u  Holešova  -  Dopravní  automobil  pro  JSDH"  firmu
TECHSPORT, s.r.o., Pekařská 33, 602 00 Brno (IČ 255241135) - 23.7. dodán nový DA pro JSDH, Dotace z GŘ
HZS již proplacena, požádáno o dotaci z KÚZK, dotace již na účtu obce Kostelec u Holešova
7/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova vylučuje  na základě stanoviska hodnotící   komise 
z účasti ve výběrovém řízení společnost MIRIBEN s.r.o. - uchazeč informován administrátorem
8/11Z/2020  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  zhotovitele  veřejné  zakázky  malého
rozsahu "Revitalizace zeleně v obci Kostelec u Holešova" firmu FLORSTYL s.r.o., Panská 25, 686 04 Kunovice
(IČ 60731346) - zhotovitel převzal staveniště, práce budou zahájeny po  kácení  dřevin na lokalitách
9/11Z/2020  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  poskytnutí  dotace
č. D/2172/2020/KH na pořízení nové požární techniky - nákup dopravního automobilu v roce 2020 v rámci
spolufinancování Programu MV - GŘ HZS ČR "Dotace pro jednotky SDH obcí" z rozpočtu Zlínského kraje -
smlouva uzavřena
10/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova se zavazuje dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenou a
poskytnutou dotací  do plné výše z vlastních zdrojů - usnesení ZO posláno na MV GŘ HZS, dotace proplacena 
11/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  veřejnoprávní  smlouvu  číslo  D/2020/11
s organizací Linka bezpečí z.s. na poskytnutí finančního příspěvku na činnost ve výši 1 000 Kč - příspěvek
poskytnut
12/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  veřejnoprávní smlouvu číslo D/2020/10 s
Charitou Holešov o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova ve výši 9 000 Kč.-
příspěvek poskytnut
13/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodej pozemků  p.č. 437/22 a 437/23 k.ú
Kostelec u Holešova o výměře, každý 24 m2 , za cenu navrženou v žádosti o odkup pozemku, tj. 6 000 Kč/
jedna parcela panu ***, 768 43 Kostelec u Holešova.- prodej uskutečněn, vklad do KN kupujícím proveden
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14/11Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2020, kterou
se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 4/2002 Řád veřejného pohřebiště - platnost vyhlášky končí 1.9.2020
15/11Z/2020  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  3/2020.-
 informována  hospodářka  obce
16/11Z/2020  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  odkládá  projednání  bodu  č.  14  na  zasedání
zastupitelstva obce  Kostelec u Holešova č. 12/2020. - zařazeno na dnešní program zasedání ZO
2/12Z/2020 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje odkup pozemků v k.ú Kostelec u Holešova.
Jedná se o podíl 35/48 na pozemku st. 404/4 a 623 (LV 616) a podíl 20/48 pozemků st. 186 a 622 (LV 617) -
dopisem informována firma, která nabídla obci prodej pozemků


Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
zastupitelstva obce č. 11 a 12.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace starostky obce o činnosti OÚ

Mezi zasedáními ZO č. 11 a 13 proběhly schůze RO č. 12, 13, 14, 15, 16 a 17.

RO schválila usnesením č.:
4/12R/2020  zábor veřejného prostranství pro umístění propagačního banneru politické strany Trikolóra s
kandidáty do zastupitelstva ZK ve volbách 2020 za poplatek 200 Kč + DPH.
5/12R/2020 provedení výměny 5 ks kanalizačních vpustí kanalizace v Karlovicích dle cenové nabídky firmy
WoXi poklop
4/13R/2020 vyřazení a likvidaci (odprodej) majetku dle Protokolu o vyřazení majetku z používání  v období
14.5.2020 - 16.6.2020
6/13R/2020 vyřazení hmotného movitého majetku inv. číslo 574 Panelový radar z majetku obce.
8/13R/2020 zařazení území obce Kostelec u Holešova do územní působnosti MAS Partnersví  Moštěnka.
9/13R/2020 cestovní zprávy  starostky obce za období od  28.5. do 29.6.2020.
10/13R/2020 objednání opravy (výměny) střechy na šatnách u fotbalového hřiště dle nabídky firmy p. Sikory.
1/14R/2020  objednání projektových dokumentací na rekonstrukci chodníků v ulici u bytovek v celé délce
u firmy NELL Projekt s.r.o., ohlášení stavby a podání žádosti o stavební povolení. 
2/15R/2020 prodloužení  pronájmu obecního  bytu   v  budově  č.p.  150 Kostelec  u  Holešova  panu Patriku
Spáčilovi do 31.7.2021
4/15R/2020 objednání rekonstrukce drátěného oplocení hřbitova u firmy Jan Dastych v ceně 145 228 Kč s DPH.
5/15R/2020 nákup párty stanů a pivních setů u firmy Pártystany-Jičín s.r.o. v celkové ceně 145 574,- Kč s DPH.
6/15R/2020 pronájem bytu č. 9 v DS Kostelec u Holešova paní  Věře Šírkové, dosud bytem  Bořetická 6, 628 00
Brno - Vinohrady od 1.9.2020.
7/15R/2020 uzavření smlouvy na zajištění dotačního managementu akce "Revitalizace zeleně v obci Kostelec
u Holešova" s Ing. Liborem Malůškem.
2/16R/2020 objednání prací - kácení tůjí vč. frézování pařezů u firmy VACULA SILNIČNÍ s.r.o.. Cena prací je
141 000 Kč bez DPH.
4/16R/2020  objednání  výměny  4  střešních  oken  v  zasedací  místnosti  OÚ  v  Domě  služeb   Kostelec
u Holešova, ve 2. podlaží u firmy Jan Sikora, v nabídkové ceně 52 220 Kč bez DPH.
5/16R/2020 objednání variantní studie rozšíření kapacity MŠ Kostelec u Holešova u Ing. arch. Šárky Zelinkové
v ceně 54 000 Kč bez DPH a včetně zpracování vizualizací v ceně celkem 17 000 Kč bez DPH.
6/16R/2020 vystavení objednávky  na zakázku  rekonstrukce chodníku po provedené opravě kanalizace v ulici
u bytovek na firmu Vodohospodářské stavby Bystřice pod Hostýnem s.r.o. s cenou  68 086 Kč bez DPH.
7/16R/2020 doplnění pojistné smlouvy s pojišťovnou D.A.S.  o pojištění  právní ochrany řidiče soukromého
vozidla (starostky obce) využívaného pro služební účely a navýšení ročního pojistného o 1 000 Kč
10/16R/2020 Dodatek č. 7 ke smlouvě o zajištění stravování ze dne 15.7.2015
11/16R/2020 cestovní zprávy starostky obce za období od 1.7.2020 do 10.8.2020
5/17R/2020 čerpání účelové neinvestiční dotace z rozpočtu obce na rok 2020 do rozpočtu ZŠ ve výši 54 000 Kč.
6/17R/2020 uzavření Dodatku č.  4 ke Smlouvě o nájmu prostor sloužících k podnikání a podnikatelském
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pronájmu věcí movitých ze dne 15.7.2015 

RO vydala usnesením č.:
3/12R/2020 Řád veřejného pohřebiště obce Kostelec u Holešova. Nabytí účinnosti  od 1.9,2020
9/16R/2020  Směrnici  č.  1/2020,  která  stanovuje  podmínky  provozu  motorových  vozidel  obce  Kostelec
u Holešova

RO souhlasila usnesením č. 
2/12R/2020 s přijetím daru pro ZŠ od Sdružení rodičů a přátel žáků ZŠ v plánované výši 35 937 Kč, formou
nového školního nábytku
3/13R/2020 s přijetím daru pro ZŠ Kostelec u Holešova v plánované výši 35 937 Kč od Sdružení rodičů a přátel
žáků ZŠ, formou nového školního nábytku
5/13R/2020 s realizací odstavné plochy na pozemku 134/3 a sjezdu na pozemek 736/11 (místní komunikace)
v k.ú. Kostelec u Holešova
7/13R/2020 s návrhem na výsadbu zeleně za podmínky, že bude získána dotace a že bude k danému záměru
kladné odborné stanovisko zahradního a krajinářského architekta.
3/15R/2020 s poskytnutím peněžního daru ve výši 1 500 Kč Mysliveckému spolku "Mariánov".
4/17R/2020 s vypracováním pasportu hřbitova

RO akceptovala usnesením č. 
8/15R/2020 rezignaci  Mgr. J. Suraly  na člena kulturní komise  obce Kostelec u Holešova.

RO revokovala usnesením  č. 
3/16R/2020 usnesení č. RO č. 4/15R/2020 a schválila objednání rekonstrukce drátěného oplocení hřbitova
u firmy Jan Dastych v ceně dle nové cenové nabídky zohledňující upravené požadavky zadavatele, ve výši
194 890 vč. DPH.

RO neschválila usnesením č. 
8/16R/2020 vybudování parkovacích míst místo chodníku v ulici u bytovek. RO se přiklání k řešení situace
s parkováním směnou pozemků. Finální rozhodnutí o směně pozemků je v kompetenci ZO Kostelec u Holešova.

Uzavřené smlouvy
SOD na zakázku Revitalizace zeleně v obci Kostelec u Holešova s FLORSTYL s.r.o. (959 420,84 Kč bez DPH)
Příkazní smlouva na manažerské řízení a závěrečné vyhodnocení projektu Revitalizace zeleně v obci Kostelec
u Holešova s Ing. Liborem Malůškem (28 000 Kč)
SOD na provedení autorského dozoru projektanta na zakázce Revitalizace zeleně v obci Kostelec u Holešova
s Ing. Zdeňkou Čeleďovou (32 900 Kč)
SOD na provedení opravy střechy na šatnách u fotbalového hřiště s firmou Jan Sikora (91 919 Kč bez DPH)
Dodatek č. 7  ke Smlouvě o zajištění stravování ze dne 15.7.2020 se SCOLAREST - zařízení školního stravování,
spol. s r.o.
Dodatek č. 4 ke Smlouvě o nájmu prostor sloužících k podnikání  a podnikatelském pronájmu věcí movitých
ze dne 15.7.2015 se SCOLAREST - zařízení školního stravování, spol. s r.o.

Další informace
- s firmou EKONST řešena reklamace prací na DS - práce provedeny
- firma WoXi  provedla  výměnu 5 ks kanalizačních vpustí v Karlovicích,  z nichž některé  byly v havarijním
stavu a opravu defektů komunikace v Kostelci a výměnu 2 ks kanalizačních vpustí v Kostelci
- v maloobchodní prodejně DS namontována klimatizace 
- starostka se zúčastnila shromáždění zaměstnanců ZŠ (26.6.2020), kde se za zřizovatele rozloučila s ředitelem
základní školy  Mgr. Z. Ballnérem a předala jmenovací dekret Mgr. J. Možíšové, která funkci ředitelky převzala
1.8.2020.
-  probíhá oprava kanalizace a  rekonstrukce chodníku  v  ulici  u  bytovek (spolupráce s  VaK Kroměříž)  .
Objednáno  zpracování  projektových  dokumentací   a   zajištění  příslušných  legislativních  požadavků
pro realizaci prací na rekonstrukci celého chodníku.
- provedeno vysečení Lipin v rámci následné péče
-  provedena skartace části  archivovaných dokumentů a část  odvezena do Moravského zemského archivu
v Kroměříži
- provedeny práce na vyčištění a regeneraci plochy víceúčelového hřiště
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- řešena situace s hasičským autem T 805, které  na obci pravděpodobně 15 let není a je stále registrováno
na dopravním odboru MÚ Holešov na provozovatele - Obec Kostelec u Holešova a v rovněž registru IZS
- s firmou Pro Venkov jednáno o konceptu variantní studie odkanalizování Kostelec u Holešova - Karlovice,
bude svolána pracovní schůzka zastupitelů

Účast starostky obce na jednáních:
Sněm MAS Moštěnka (3.6.2020)
Valná hromada akcionářů VaK Přerov (15.6.2020)
Valná hromada DSO Mikroregionu Holešovsko (18.6.2020)
Jednání Okresního soudu v Kroměříži (22.6.2020) 
Členská schůze Svazku obcí  pro hospodaření s odpady - Bystřice pod Hostýnem (23.6.2020) 
Valná hromada akcionářů VaK Kroměříž  (29.6.2020)

Agenda žádostí o informace s požadavkem vyřízení dle zákona 106/1999 Sb.
Mezi ZZO č. 11 až 13 bylo vyřízeno, nebo je připravováno k vyřízení - 13 žádostí od subjektu Big Original,
4 žádosti od zastupitele obce Petra Žůrka, 1 odvolání proti rozhodnutí od zastupitele Petra Žůrka, 2 odvolání
proti  rozhodnutí  od  subjektu  Big  Original  (všechna odvolání  byla  rozhodnutím KÚZK  zamítnuta  a  bylo
potvrzeno rozhodnutí OÚ Kostelec u Holešova)

Diskuze:
*** bude chodník v ulici u bytovek zrekonstruovaný celý
Pospíšilíková M. ano, na části, které nejsou opravovány z důvodu havarijního stavu kanalizace

vyřizujeme stavební povolení
Kubačka nedostatek parkovacích míst
Pospíšilíková M. RO neschválila vybudování parkovacích míst místo chodníku, bude snaha, pokud to

ZO schválí, řešit situaci s parkováním výměnou vhodného obecního pozemku
za pozemky v majetku ČR , soukromí vlastníci parcely s třemi bytovkami si mohou,
pokud se dohodnou, pomoci i vybudováním dalších parkovacích míst na této parcele

Měrka P. řeší se situace s odvedením vod, které způsobují podmáčení budovy DS?
Pospíšilíková M. zatím neřešeno
Hlobil P. st. na co se firma Big Original odvolávala ve vztahu k obci?
Žůrek P. podal jsem žádost o informace dle z. 106/1999, obec odmítla a tak jsem se v souladu

se zákonem odvolal
Pospíšilíková M. jednalo se o odmítnutí žádostí o neexistující dokumenty (zápisy ze ZZO, která

se nekonala), KÚ potvrdil rozhodnutí OÚ o odmítnutí
Hlobil P. st. p. Žůrek nikdy nezveřejňuje stanoviska právního oddělení KÚ, pokud KÚ potvrdil

rozhodnutí obce. Odvolání proti rozhodnutí a postoupení na KÚ znamená, dohledat a
doložit KÚ velké množství dokumentů, což zabere starostce obce spoustu času. V tomto
případě stačilo, aby se firma Big Original neodvolávala, ale požádala o správné
dokumenty a bylo by jí vyhověno.

Pospíšilíková M. odmítnuto bylo firmě Big. Original, protože dokumenty neexistovaly, ale zastupitel
Žůrek měl zápisy včetně příloh 7 dnů po konání schůze RO k dipozici

Žůrek P. dotaz - má právo fyzická nebo právnická osoba požádat o informace a využít všech
opravných prostředků? Neudělal jsem nic v rozporu se zákonem.

Pospíšilíková M. my vám to právo nebereme, já podávám informace co se děje v obci a odpovídám všem
na dotazy. To co děláte není v rozporu se zákonem ale v rozporu se zdravým selským
rozumem učitě

Žůrek P. na UZOB-u není právně validní dokument, chybí datum a podpisy. Na zápisu z RO má
být podepsán starosta, místostarosta a má zde být datum, to zde není. A nezobrazuje
se zde diskuze. Stačilo by originální zápis naskenovat a pověsit na UZOB a já bych byl
spokojen

Hlobil P. st. ale zápis by byl anonymizovaný, takže by nebyl právně validní a korektní
Žůrek P. to je jiná věc, opakuji chybí datum a podpisy
Petr Hlobil ml. naskenovaný dokument není právním dokumentem v plné hodnotě, jediný originál je

v písemné podobě na OÚ
Žůrek P. já žádám scan originální verze dokumentu
Petr Hlobil ml. pokud vám dokument přijde datovou schránkou tak nemusí být podepsaný, mícháte dvě

věci - originál uložený na OÚ musí být podepsaný
Surala J. myslím, že většině občanů záleží na obsahu a ne na podpisech a razítkách
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace starostky obce o činnosti OÚ.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Schválení přijetí účelové investiční dotace z MV-GŘHZS

Obec Kostelec u Holešova obdržela účelovou investiční dotaci z MV-GŘ HZS ve výši 450 000 Kč na nákup
dopravního automobilu pro JSDH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje přijetí účelové investiční dotace z MV-GŘ HZS ve výši
450 000 Kč do rozpočtu obce Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/13Z/2020 bylo schváleno.

5. Rozpočtové opatření č. 4/2020

Zastupitelstvu obce Kostelec u Holešova bylo předloženo ke schválení rozpočtové opatření č. 4/2020.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/13Z/2020 bylo schváleno.

6. Návrh novely Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obce Kostelec u Holešova

Na schůzi  zastupitelstva  obce  Kostelec  u  Holešova  č.  11  bylo  přijato  usnesení  č.  16/11Z/2020,  kterým
odložilo projednání bodu č. 14  (Návrh novely Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu obce
Kostelec u Holešova) na zasedání zastupitelstva obce  Kostelec u Holešova č. 12.  Zastupitel Petr Žůrek
předložil zpracovaný "Postup zkrácení procesu veřejné zakázky"  a  navrhuje, že není nutné  novelizovat výše
uvedenou Směrnici přijetím usnesení  ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje "Postup zkrácení  procesu veřejné zakázky" 
předložený zastupitelem Petrem Žůrkem. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/13Z/2020 bylo schváleno.

7. Veřejná zakázka malého rozsahu "Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova -
místní část Karlovice"

Zastupitelstvu obce byla předložena zadávací  dokumentace výběrového řízení  na zakázku:  "Rekonstrukce
veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice"  ZD byla připomínkována zastupitelem
Žůrkem, některé připomínky byly akceptovány, k některým bylo podáno vysvětlení. K dokumentaci v příloze
bodu jednání byl přidán doplněný výkaz výměr.
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Zastupitel Tomáš Marek oznámil, že k celému bodu 7 (bloky jednání 7.1. 7.2 a 7.3)  nebude hlasovat.
18:22 hod se dostavil zastupitel Radoslav Pospíšilík

Diskuze:
Žůrek P. požadavek na počet zaměstnanců, více než 10, byl při minulém VŘ stanoven (zakázka

za 10 mil. požadavek na 10 zaměstnanců) snaha aby byly odfiltrovány firmy, které
by mohly podseknout ceny

Hlobil P. st. v Kostelci se dělalo 200 světelných bodů, tady máme 26, při výběru firem k přímému
obeslání byly zvoleny ty, které už u nás praciovaly, mohou se nějaké ještě přidat,
požadavek na počet zaměstnanců mi připadá zbytečný

Surala J. při poměrném snížení k počtu světelných bodů by se požadavek na počet zaměstnanců
snížil na 3 a to už ztrácí smysl

Pospíšilíková M. po upozornění zastupitele Žůrka na nenasvětlená místa v PD jsem oslovila projektanta
s žádostí o vysvětlení, neboť na pracovní schůzce RO s projektantem bylo osazení světel
v ulici k hřišti ve skale a u cesty do lesa požadováno. Bylo mi řečeno, že osazení světel
bylo následně konzultováno mezi projektantem a T. Markem a že se shodli, že je to
technicky velmi složité

Marek T. otázka je jestli máme v PD na to povolení, s projektantem jsme se bavili o nasvětlení
dětského hřiště světlem s fotovoltaickým panelem a světlo by nasvětlilo i zbytek ulice,
umístění stožáru v ulici by bylo problematické

Hlobil P. st. na PD je stavební povolení, mám za to, že případné doplnění světel by bylo možné řešit
následně, pokud se v průběhu prací zjistí, že to tam bude možné dodělat. Dopracování
PD a vyřízení nového povolení nedoporučuji, stav VO v Karlovicích je havarijní

Pospíšilíková M. já jsem dostala vyjádření od projektanta, že to na těch dvou místech technicky
není možné

Marek T. ano projektant říkal, že to na těch dvou místech určitě možné není
Pospíšilíková M. jiná věc je, kdybychom to řešili samostatným světlem na solární napájení, ale to nebylo

předmětem PD
Žůrek P. lidé světla chtějí, změna ohlášení je možná udělat i v průběhu prací
Měrka P. chápu projektanta, že se mu to tam nechtělo řešit, když je to komplikované, když jsme

se shodli, že tam světla chceme, zadejme projektantovi jak by to šlo řešit
Pospíšilíková M. projednám s projektantem, ještě k návrhu osvětlení cesty za humny, doporučuji vyřešit

osazením druhého výložníku na stávající světelný bod s nasměrováním do této ulice,
bude to levnější než výkopové práce

Marek T. asi by bylo třeba použít výkonnější světlo s jinou charakteristikou (co nejdelší svítivost),
bylo by to levnější

Pospíšilíková M. vysvětlila z čeho vycházela když navrhovala výběr firem (buď firmy, které pro obec
pracují, pracovaly, podaly nabídku, požádaly o obeslání), nebráním se rozšíření
portfólia o jednu až dvě firmy.

Měrka P. navrhuji přidat firmu Elektromont - Hulín.
Pospíšilíková M. firma bude přidána

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci výběrového řízení
na zakázku   "Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice"

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/13Z/2020 bylo schváleno.

Zastupitelstvu  obce  byl  předložen  návrh  složení  výběrové  komise  na  zakázku  "Rekonstrukce  veřejného
osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice".

Diskuze:
Žůrek P. přečetl dokument, který je na jeho žádost přiložen k zápisu, nabízí aby bylo využito jeho

zkušeností s VŘ
Hlobil P. když jsem byl starostou, tak jsem vás pane Žůrku 2 x oslovil a vyzval ke spolupráci a

vždy jste odmítl
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Žůrek P. to se jednalo o něco jiného a já jsem to zdůvodnil, tady nabízím své zkušenosti
s výběrovými řízeními, na které jinam jezdím, je škoda, že obec mé zkušenosti nevyužije

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje výběrovou komisi na zakázku "Rekonstrukce veřejného
osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice".

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Klesnil Z.)

Usnesení č. 9/13Z/2020 bylo schváleno.

Zastupitelstvu  obce  byl  předložen  návrh  portfól ia  f irem,  které  budou  přímo  obeslány  
na zakázku "Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice".

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje portfólio firem, které budou přímo obeslány 
na zakázku "Rekonstrukce veřejného osvětlení v obci Kostelec u Holešova - místní část Karlovice".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/13Z/2020 bylo schváleno.

8. Smlouva o zřízení věcného břemene č. OT-014330060006/002 a smlouva o smlouvě budoucí o
zřízení věcného břemene č. 1030061184/001

ZO byla předložena Smlouva o zřízení věcného břemene č..: OT-014330060006/002 s E.ON Distribuce, a.s.
na parcelách č. 161/3 a 736/1 k.ú. Kostelec u Holešova pro stavbu s názvem „Kostelec u Hol., ***, Kab NN“. 
Usnesením č.  9/5Z/2019 je schválena smlouva o smlouvě budoucí na stejnou stavbu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy č. OT-014330060006/002 mezi Obcí
Kostelec u Holešova (budoucí povinná) a E.ON Distribuce, a.s. (budoucí oprávněná) o zřízení věcného
břemene na parcelách č. 161/3 a 736/1 v k.ú. Kostelec u Holešova v majetku Obce Kostelec u Holešova pro
stavbu s názvem „Kostelec u Hol., ***, Kab NN“

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/13Z/2020 bylo schváleno.

ZO byla předložena Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene č..1030061184/001 s E.ON
Distribuce, a.s. na parcelách č. 618/16, 618/9, k.ú. Kostelec u Holešova pro stavbu s názvem „Kostelec u Hol.,
***, smyčka NN“

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Smlouvy č. 1030052032/002 o smlouvě
budoucí mezi Obcí Kostelec u Holešova (budoucí povinná) a E.ON Distribuce, a.s. (budoucí oprávněná)
o zřízení věcného břemene na parcelách č. 618/16 a 618/9 v k.ú. Kostelec u Holešova v majetku Obce
Kostelec u Holešova pro stavbu s názvem „Kostelec u Hol., ***, smyčka NN“

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/13Z/2020 bylo schváleno.

9. Návrhy na změnu územního plánu obce Kostelec u Holešova
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Pan ***, majitel pozemků p.č. 578/1 a 578/9 v k.ú. Kostelec u Holešova žádá pořízení změny územního plánu,
konkrétně změny pozemků z využití  "L" (les)  na využití  "RI" (individuální  rekreace).  V budoucnu by rád
na pozemku postavil rekreační chatu a pozemek oplotil. Je ochoten část pozemku zachovat bez oplocení pro
vytvoření koridoru pro přecházení zvěře. K žádosti *** bylo zajištěno stanovisko pořizovatele.

Diskuze:
Pospíšilík R. probíhá tam migrace zvěře?
Hlobil P. st. v současné době, kdy je oplocena chatová oblast došlo k výraznému snížení

průchodnosti pro zvěř, ctíme návrh aktuálně platného ÚP
Pospíšilík R. vždy se mi nelíbilo, když se omezovala něčí práva k vlastnímu pozemku
Hlobil P. st. návrh změny ÚP od p. Schaffera by byl předmětem ne této ale až další změny ÚP
Pospíšilíková M. nedá se očekávat, že by v připomínkovém řízení byl návrh změny schválen, je v rozporu

se strategickým dokumentem, který musí být respektován ÚP obcí
Pospíšilík R. nemůže si tam postavit třeba jen chatku?
Hlobil P. st. ne, nejedná se o rekreační oblast

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje návrh na pořízení změny Územního plánu Kostelec
u Holešova, který uplatnil ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Pospíšilík R., Žůrek P.)

Usnesení č. 13/13Z/2020 bylo schváleno.

Pan *** se obrátil  na obec Kostelec u Holešova s žádostí  o posouzení možnosti  zřízení  přístupové cesty
k parcele č. 578/1 k.ú Kostelec u Holešova  v osobním vlastnictví, přes parcelu č. 65/1 k.ú Karlovice u Holešova
v majetku obce Kostelec u Holešova.  

Žadatel  *** doručil na OÚ podklady  (technické řešení a souhlasy majitelů sousední parcely)  ke své žádosti
podané dne 6.4.2020, která byla projednána na schůzi RO č. 8/2020, kde bylo přijato usnesení RO č. 4/8R/2020
ve  znění:  "  Rada  obce  Kostelec  u  Holešova   projednala  žádost  o  zpevnění  části  parcely  č.  65/1  v  k.ú
Karlovice u Holešova k umožnění příjezdu k parcele č. 578/1 k.ú Kostelec u Holešova.  K žádosti je třeba
doložit písemný souhlas majitelů sousedních pozemků, návrh technického řešení  a návrh smlouvy o zřízení
věcného břemene. Materiály budou předloženy ke schválení ZO."

Diskuze:
Klesnil Z. jsem proti vybudování zpevněné cesty, riziko pro děti na dětském hřišti
Surala J. jsem pro umožnění příjezdu, vím co to je,když se není možné dostat autem na vlastní

pozemek, pokud by parkoval na cestě, tak tam bude blokovat příjezd

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zpevnění části parcely č. 65/1 v k.ú.
Karlovice u Holešova k umožnění příjezdu k parcele č. 578/1 k.ú. Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Hradil A.) / Zdrželo se: 4 (Hradil M., Klesnil Z., Masný O., Pospíšilík A.)

Usnesení č. 14/13Z/2020 bylo schváleno.

Paní *** podala návrh na pořízení změny územního plánu zkráceným postupem. Na výzvu k doplnění žádosti
do termínu 19. 8. 2020 nezareagovala.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova odkládá projednání návrhu na pořízení změny ÚP, který podala
***. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Pospíšilík R.)

Usnesení č. 15/13Z/2020 bylo schváleno.
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Obec Kostelec u Holešova má pro své území zpracovánu územní studii s názvem: Územní studie Kostelec
u Holešova - lokalita Záhumení BI7, zpracovatel Ing. arch. Vladimír Dujka. Útvar územního plánování Holešov
požaduje po obci vyjádření, zda z pohledu obce je studie stále aktuální.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje , že Územní studie Kostelec u Holešova - lokalita
Záhumení BI7, zpracovatel Ing. arch. Vladimír Dujka, je stále aktuální a platná.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/13Z/2020 bylo schváleno.

10. Odstoupení člena redakční rady a schválení nového člena redakční rady obecního zpravodaje
Kostka

Mgr.  Jindřich  Surala  doručil  písemnou  rezignaci  na  funkci  člena  redakční  rady  zpravodaje  Kostka,
vydávaného obcí Kostelec u Holešova. Členem redakční rady byl zvolen jako zástupce rady obce Kostelec
u Holešova.

19:28 hod. odešel ze ZZO zastupitel Aleš Pospíšilík

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova akceptuje rezignaci Mgr. Jindřicha Suraly na funkci člena
redakční rady zpravodaje Kostka obce Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/13Z/2020 bylo schváleno.

Rada obce navrhuje schválit za člena redakční rady  zpravodaje Kostka, vydávaného obcí Kostelec u Holešova,
zastupujícího v redakční radě zpravodaje Kostka  radu obce Kostelec u Holešova, Bc. Zdeňka Klesnila. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje člena redakční rady zpravodaje Kostka Bc. Zdeňka
Klesnila. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Klesnil Z., Žůrek P.)

Usnesení č. 18/13Z/2020 bylo schváleno.

11. Návrh jednání o směně pozemků v majetku obce za pozemky v majetku České republiky

RO byl předložen podnět občana obce *** na vybudování parkovacích míst místo chodníku v ulici u bytovek.
RO přijala,  usnesením č. 8/16/2020  kterým neschválila tento návrh.  Parkování v ulici u bytovek je řešitelné
získáním pozemků p.č. 246/17 (248 m2 - orná půda) a 248/3 (286 m2 - zahrada)  v majetku ČR, do majetku obce
směnou za pozemky v majetku obce o výměře 1,3 výměry obecních pozemků.

v 19:35 hod se na ZZO dostavil zastupitel Aleš Pospíšilík

Diskuze:
Pospíšilík R. zaráží mě, že stát požaduje za výměnu větší výměru pozemků
Pospíšilíková M. nějaké možnosti jsme už probírali na RO, pro starostku je důležitý souhlas ZO se

zahájením jednání o směně

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zahájení jednání o směně vhodných pozemků v majetku
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obce za pozemky  p.č. 246/17 (248 m2 - orná půda) a 248/3 (286 m2 - zahrada)  v majetku ČR a pověřuje
Radu obce výběrem vhodných obecních pozemků.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 19/13Z/2020 bylo schváleno.

12. Záměr prodeje dopravního automobilu v majetku obce

Obec Kostelec u Holešova pořídila s přispěním dotace MV-GŘ HZS a  dotace z rozpočtu Zlínského kraje nový
DA pro JSDH Kostelec u Holešova.  V současnosti jsou v majetku obce 3 automobily určené pro výcvik a
zásah hasičů. JSDH dává návrh na odprodej  DA Avie R. Z. KM 54-48 VIN 17-84-11841/1984.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení  záměru prodeje DA Avie R.Z. KM 54-48 VIN
17-84-11841/1984.  Prodej bude uskutečněn obálkovou metodou. Automobil bude prodán zájemci, který
nabídne nejvyšší odkupní cenu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 20/13Z/2020 bylo schváleno.

13. Vyhlášení záměru prodeje pozemků p.č. 437/19, 437/20 a 437/21 k.ú Kostelec u Holešova

Paní *** a pan ***, podali žádost o odkoupení pozemků v majetku obce p.č.  437/19 (24 m2) a 437/20 (24 m2),
437/21 (24 m2) v k.ú. Kostelec u Holešova. Pozemky jsou určeny pro stavbu garáží.

Diskuze:
Pospíšilík R. ze strany *** se mi zdá, že jde o spekulativní koupi, bylo by dobré jim vysvětlit, že obec

začne vyřizovat nějaká stavební místa na garáže v Karlovicích
Hlobil P. st. v lokalitě Zahájí je řada stavebních míst pro garáže, někteří lidé mají 2 stavební místa a

nestaví se, jestli si občan Kostelce u Holešova požádá a postaví garáže a využívá je jako
garáže, nebo je prodají nebo pronajmou ale pořád to budou garáže. Vyhlašujeme záměr
prodeje, pokud se najde někdo další, tak nikde není řečeno, že ta místa dostane pan
Slováček.

Pospíšilíková M. parcely jsou k dispozici už řadu let, většinou si ten, kdo tam parcelu vlastní přikoupí
další místo

Hradil M. byl bych radši, kdyby místa kupovali lidé ze Zahájí, je tam problém s parkováním
Surala J. obecně souhlasím, ale je pravda, že ze Zahájí tam nikdo stavět garáž nechce.

Těžko můžeme říct, že garážové místo p. Slováčkovi neprodáme, nebo do kdy musí lidé
co tam mají parcely zahájit stavbu, na to smlouva nepamatuje.

Hlobil P. ml. říkal p. Slováček jak chce s pozemky naložit? Pokud to bude pro vlastní potřebu, nájem
nebo prodej ale zůstane to jako garáž, tak s tím nemám problém

Pospíšilík R. co kdyby garáže postavila obec
*** bylo by dobré přimět lidi ze Zahájí aby neparkovali na ulici v Zahájí, je tam problém

s průjezdností
Hlobil P. st. na cestě v Zahájí by správně neměl nikdo parkovat, policie se to snažila řešit domluvou

a nakonec konstatovali ať si to obec vyřeší sama, každý občan obce má právo nahlásit
policii problém

Pospíšilíková M. i kdyby byla vybudovaná parkovací místa, např. v ulici u bytovek, tak lidé ze Zahájí tam
parkovat nebudou

Hlobil P. st. označení zákazovou značkou je nadbytečné, protože už tak je porušován zákon, kdy
není ponechaná zákonem stanovená šířka průjezdu vozovky

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje pozemků p.č. 437/19 a
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437/20, 437/21 v k.ú. Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Hradil M., Žůrek P.)

Usnesení č. 21/13Z/2020 bylo schváleno.

14. Projednání doporučení RO dané usnesením č. 2/17R/2020

Doporučení RO bylo motivováno  články s datem 31.7., 14.8 a 21.8. zveřejněnými zastupitelem obce P. Žůrkem
na soukromých webových stránkách. Mimo jiné skutečností, že článek ze dne 31.7. byl rozeslán do datových
schránek některých obcí a snahou zastupitele je uveřejnit články ve zkrácené formě v obecním zpravodaji
Kostka.  Články obsahují  tvrzení  autora  záměrně podložená zkreslenými  informacemi,   jejichž  cílem není
konstruktivní kritika práce vedení a rady obce, nýbrž  snaha o vyvolání nedůvěry občanů a institucí se kterými
obec přichází do styku.  Obsah článků a způsob jejich prezentace navenek poškozuje obec a článek  z 24.8.
poškozuje i dobré jméno Základní školy Kostelec u Holešova. Písemné reakce některých externích subjektů,
kterých se některé články dotýkají a proto na ně reagovaly byly dány ZO k dispozici. 

Diskuze:
Pospíšilíková M. starostka obce předložila zastupitelům fakta, jimiž uvádí na pravou míru informace

ze dvou článků zveřejněných zastupitelem P. Žůrkem na soukromém webu, které zaslal
jako sdělení zastupitele do Kostky a k třetímu článku, v němž viní starostku z podvodu a
navíc rozeslal tento článek do datových schránek některých obcí. Stručný výtah smyslu
sdělení starostky obce: 1) OÚ předem vyhlásil informaci o vypnutí EE
v dopoledních hodinách v pátek 14.8., a to na základě žádosti technika E.ON, zaslanou
e-mailem, zdůvodněnou potřebou řešení havárie - spadlých stromů, které hrozily pádem
a poškození vedení EE. Označovat informování občanů za projev pohrdání zákony a
aroganci moci a podsouvat občanům porušování pravidel vedením OÚ je, pokud se ho
dopustí zastupitel, nepřípustné. Poškození jména a zájmů obce vidím zejména vůči
firmě E.ON a konkrétnímu pracovníkovi dosud dobře spolupracujícímu s obcí, který,
aniž by musel, prokázal dobrou vůli k preventivnímu řešení problému a aktivitou pana
zastupitele se dostal do problému, což se může v budoucnu na jeho spolupráci s obcí
negativně projevit. Zastupitelstvu byla přečtena reakce technika E.ON na článek
zastupitele Žůrka. 2) Včasnou informaci obce o krátkodobém uzavření průjezdu do části
obce Sušeny a Loučky pro vozidla obyvatel této části obce opět označil zastupitel Žůrek
nálepkou "pohrdání zákony a arogancí moci". Z vozovky docházelo k poškozování
soukromého majetku, fasády domu č.p. 22 a bylo třeba co nerychleji zjednat nápravu.
Stačilo by k tomu pochopení obyvatel této části obce, kteří byli o situaci s dostatečným
předstihem informováni a mohli se proto zařídit tak, aby v dané čase neprojížděli
zúženým úsekem, kde hrozilo znehodnocení provedené opravy. Vozovka pro vozidla
IZS uzavřena nebyla. 3) Několikrát písemně i ústně zastupitelům vysvětlené
důvody,proč nebylo VŘ na chodníky a VO v Karlovicích, které proběhlo v krátké době
vyhlášené výzvy MAS právě z tohoto důvodu mimo režim interní směrnice obce, nazval
pan zastupitel podvodem starostky spáchaném na ostatních obcích, které žádaly
o dotaci a článek plný dezinformací, přizpůsobených záměru co nejvíce očernit vedení
obce zaslal do datových schránek těchto obcí. Jako zastupitel tak poškodil jméno obce,
potažmo jméno administrátora VŘ a dokonce i vyhlašovatele výzvy MAS Partnerství
Moštěnka. Zastupitelům bylo přečteno stanovisko ředitelky MAS.

Hlobil P. st. reagoval na  článek zastupitele P. Žůrka zveřejněný zastupitelem P. Žůrkem
na soukromém webu, který zaslal jako sdělení zastupitele do Kostky a týká
se jmenování ředitelky ZŠ Kostelec u Holešova RO Kostelec u Holešova. Stručný výtah
smyslu sdělení místostarosty obce: V roce 2009 byl jmenován starostou Pospíšilíkem
ředitelem ZŠ Mgr. Ballnér, v roce 2014 byl usnesením RO bez konkusního řízení
potvrzen ve funkci  hlasy 3 radních, 1 byl proti, jeden radní Z. Ballnér se hlasování
nezúčastnil. Zápis RO není podepsán starostou obce a je tak neplatný, stejně jako jiné
zápisy z RO, tedy nepodepsané zápisy RO jsou neplatné. V roce 2014 jsem byl zvolen
starostou obce a byl jsem jako zástupce zřizovatele velmi blízko k různým druhům
informací o  dění v ZŠ (rozpočty, výroční zprávy, akce školy) ve ŠJ jsem se potkával
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se zaměstnanci školy i žáky. Zde jsem získával informace, dalším zdrojem informací
ze strany rodičů byl fakt, že do školy chodily moji vnuci. Jako člen RO jsem měl
k dispozici zápis z jednání konkursní komise. Z Ballnér vyhrál konkurs, ale mě zajímalo
i jak se k tomu stavěl i zástupce školy a ten měl zcela odlišný názor, než ředitelé jiných
škol. V roce 2014 rozhodli 3 radní a my jsme jejich rozhodnutí respektovali, v roce 2020
jsme měli ne jednoho, ale 3 kandidáty, kteří uspěli v konkursním řízení,  my jako
RO jsme měli vybrat jednoho ze tří kandidátů. Celý týden jsem zjišťoval názory
koaličních zastupitelů, členů školské rady, voličů a občanů naší obce. Na základě všech
informací jsem se rozhodl dle svého nejlepšího vědomí a svědomí pro nejlepšího
kandidáta. O kvalitě vzdělávání dětí nerozhodly pavlačové drby, v učitelském sboru ZŠ
nedošlo k žádné změně a vy pane Žůrku tímto způsobem učitele urážíte, protože oni
dovedou dobře pracovat. Bude záležet na nové ředitelce ZŠ jaké vytvoří pracovní
prostředí. Výroky zastupitele Žůrka výrazným a hrubým způsobem poškozují ZŠ a obec.

Pospíšilík R. nevím jak se dá ze zápisu z konkurzu poznat jak kdo hlasoval, myslím, že jestli se to
někdo dozvěděl tak je to chyba

Hradil M. na konkursu říkal zástupce KÚ, že na hlasovacích lístcích budou jména kandidátů,
ke kterým budou členové komise označení čísly psát pořadí

Pospíšilíková M: to jaké má číslo každý z osmi členů konkursní komise bylo tajné, a zapisovatel zapisoval
podle čísel výsledky k jednotlivým jménům

Pospíšilík R. k vypnutí EE, kdyby byla dána informace, že z důvodu havárie a ne z důvodu
plánovaných prací tak by to byla správná informace

Hlobil P. st proč se pan Žůrek nezeptal paní starostky, ona ty informace měla
Žůrek P. mě dodává elektriku E.ON a tak se jich zeptám proč mi ji vypíná, to je logické. Technik

E.ON porušil interní předpisy, že to zapomněl říct svému zaměstnavateli, na webu obce
to vypadá, že je to informace od E.ON což není pravda

Pospíšilíková M. promítla mail s žádostí o vyhlášení vypnutí EE, kde je uvedeno jméno technika E.ON,
další kontaktní údaje a logo E.ON

Žůrek P. problém je v tomto pánovi Vy jste napsali, že to bude celý Kostelec a celé Karlovice a vy
jste mu naletěli. Článek o dotacích. Z tabulky , která je nasdílená v článku je uvedeno,
že dotaci získala obec Křtomil, ve výši 7 775 mil. Kč tj., že obec Křtomil musela udělat
VŘ v režimu zákona, muselo trvat 2 - 3 měsíce, jak je možné, že obec Křtomil měla 7
dnů po vyhlášení dotace podepsanou smlouvu. Myslím si, že u nás to zavinil
administrátor.  Už v listopadu byly informace, měli jste možnost to udělat a neudělali
jste to.

Pospíšilíková M. teď směřujete kritiku na E.ON, ale článek je zaměřen proti obci. Druhá věc MASky
se zeptejte jestli měl někdo informace o půl roku dřív než ti ostatní.

Hlobil P. ml. reaguji na to co píšete jak se chováte. Dnes říkáte, že byla chyba na straně E.ON Pokud
jste zjistil, že vám informace ze strany E.ON nesedí, proč jste nezavolal paní starostce?

Měrka P. proč nenapíšete reakci na články přímo na Petrův web
Hlobil P. st. informace na jeho webu jsou silně filtrované, je tam navěšováno jen to co se p.

Žůrkovi hodí. Za celou dobu 6-ti let tam nenajdeš, když KÚ nedal p. Žůrkovi za pravdu
Žůrek P. lžete, že to tam nikdy nebylo
Měrka P. význam by mělo, kdyby jste odpověď na články uveřejnili hned, když vyjdou, toto

považuji za pokus zavřít Žůrkovi  h..., což se vám stejně nepodaří, tak jaký to má
význam

Pospíšilíková M. necítím potřebu psát odpovědi na stránky p. Žůrka, protože by si je určitě nepřečetlo
víc lidí, než jsou přítomni tady, je mi proti srsti vůbec na ně reagovat ale situace je už
taková , že to přesahuje snesitelnou míru, pan zastupitel podle mého názoru nejedná
ve prospěch obce a v souladu se slibem zastupitele

Hlobil P. st. zajímá mne názor každého jednotlivého zastupitele na to, co zde k tomuto bodu zaznělo,
abych věděl kdo vnímá tyto věci jako standard a dobré, já tento názor nemám a pokud
nás takových jako já bude většina, tak by bylo dobré aby se pan Žůrek nad svým
jednáním zamyslel

Měrka P. já jsem z práce zvyklý dělat věci pořádně, tady se hlavně v minulém volebním období
dělala řada věcí všelijak a když se na to upozornilo tak reakce byla agresivní. Petr
Žůrek řadu věcí dělá blbě, kdyby je nedělal blbě byl by dnes starosta. Je to
o marketingu, seženete si hlasy a jste tam.

Hlobil P. st musel by mít víc hlasů,musel by mít 290 a ne 80
Marek T. chtěl bych se zeptat co bylo myšleno tím "pavlačové drby"
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Žůrek P. vaše rozhodnutí není ověřitelné, vše je jenom ve vašich hlavách
Marek T. učitelé ve škole zřídili odborovou organizaci, ve které je 12 členů, zřizovali ji s určitým

záměrem, takže si myslím, že názor dvanácti plus čtyř učitelů asi úplně drbem nebude.
Z toho já jsem vyvozoval určité důsledky. O kvalitě výuky nerozhoduje ředitel ale
učitelé, pokud jde učitel do školy ve stresu, tak to je důvod. Výměna ředitele je možná
i moje chyba, těsně po volbách chtěl p. Žůrek, abych ho podpořil, aby se stal starostou a
za to mi nabídl místostarostu. Pak by rada možná vypadala jinak a Z. Ballnér by zůstal
ředitelem ZŠ

Žůrek P. oceňuji, že vy jediný jste pravdivě řekl, jak se k těm informacím dochází. Odboráři vždy
budou bojovat proti vedení. Co se týká vzdělání dětí - vedení školy je management
organizace a to jde dělat tak, že dělá jen to co mu přikáží shora a nebo udělá školu
atraktivní a pak v Kosteleci budou pořadníky na místo v ZŠ. Nevím jaká bude paní
ředitelka, ale vím, že ředitelkou nikdy nebyla ani zástupkyní ředitele

Hlobil P. ml. vy jste kdysi rozdával důchodcům v sokolovně papír s tvrzením, že jste založil rodinu, to
je také tvrzení, které nelze ověřit, víte co to je založit rodinu?

Žůrek P pane Hlobile vy se tady navážíte do našeho zdravotního stavu a nic o tom nevíte,
jste h......l!!!!

Pospíšilíková M. p. Žůrku kontrolujte se, nikdo se tady do vašeho zdravotního stavu nenaváží
Klesnil Z. já se také vyjádřím - byl jsem přítomen u jednání výběrové komise a vyslechl jsem si

všechny 3 kandidáty , p. Ballnéra znám velmi dobře, paní Ministrovou málo a paní
Možíšovou zběžně, rozhodl jsem se na základě toho co jsem slyšel. Rozhodl jsem se 
na základě svého vlastního názoru pro paní Možíšovou.

Hradil A. ještě jsem neviděl ředitele, který by byl oblíbený u podřízených
Hradil M. já už jsem jich viděl několik
*** z minulého zastupitelestva jsem odešel, protože jsem nesouhlasil s tím jak vede obec P.

Hlobil a jak pracuje zastupitelstvo, nikdo mě z obce nevyhnal, nebyl bych tu rád.
Ředitel si musí udělat v pracovním kolektivu pořádek a pracovníci musí respektovat
jeho nařízení a to někomu může způsobovat stres. Pokud ale starosta (Hlobil) řekl
na zasedání zastupitelstva, že můj post ředitele je nelegitimní , tak tam začal problém .
Nesouhlasím s tím, že Petr (Žůrek) předjímá jak bude paní ředitelka vést školu, za rok
se ukáže. Změna ředitele může úplně změnit systém školy. Na minulé zastupitelstvo
jsem přišel ne proto, že jsem nesouhlasil s tím, že jsem nebyl jmenován ředitelem, ale
proto, že mi vadí jak to proběhlo. Ten kdo dělal analýzu školy se měl zeptat obou
stran, mě se na problémy ve škole nikdo nezeptal. Nesouhlasím s  tím jak P. Žůrek
komentoval způsob jakým se se mnou rozloučila paní starostka.

Žůrek P. nemáte právo nade mnou vynášet hodnotící soudy, mluvil jsem o tom dnes hodinu
se zástupci MV

Hlobil P. st. jako bývalý zástupce ředitele školy vím, co to obnáší. To co jsem na tvou adresu řekl
bylo v době kdy se zde projednával Scolarest a vy s P. Měrkou jste mi řekli, že
se chovám nedemokraticky a tím pádem jsem vzpomenul na to, jakým způsobem jsi byl
RO potvrzen do  funkce ředitele školy. Tys byl tehdy členem RO a nedotazoval ses
na základě jakých kritérií tě RO delegovala. I my tři radní jsme mohli bez vysvětlení
zvednout ruku a bylo by to vyřešené. My všichni tři jsme ale vysvětlili na základě čeho
jsme se rozhodli. Byla tady averze vůči Scholarestu,  my máme 5 let spolupráce
za sebou a do konce volebního období budeme mít závazek vůči Scolarestu spláchnutý.
Mám informace, že vaří dobře. Oba jsme na věc měli jiný názor a možná i to mě
v rozhodování ovlivnilo.

Klesnil Z. mně třeba vadí kritika na adresu E.ON. Přál bych vám aby jste zažil co to znamená,
když máte topení na elektriku a ta vám v zimě když mrzne třeba den nepůjde. Ten
člověk tam teď už třeba preventivně nepůjde a bude čekat až na to vedení ten strom
spadne

Žůrek P. jsou tady firmy, kterým to naruší činnost, proto se to plánuje aby se mohly dopředu
zařídit

Pospíšilík R. kdo z přítomných věděl, že se jedná o hrozící havárii a na pánovu hlavu
se snesla hromada výhrůžek

Pospíšilíková M. na jeho hlavu se nesneslo nic, stromy do vedení na této lokalitě spadly už asi čtyřikrát
Pospíšilík R. je to o tom co se objevilo na obecním webu , mělo se napsat, že hrozí havárie a 90% lidí

by s tím nemělo problém na webu bylo z důvodu plánovaných oprav
Pospíšilíková M. přímo v mailu bylo - naplánoval jsem na 14.8. kácení stromů, zajistěte informování
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občanů a v reálu byla elektrika vypnutá
Žůrek P. E.ON o ničem nevěděl, měli jste si to ověřit
Hlobil P. st. pane Žůrku, jak byste se zachoval, kdyby vám přišel mail z E.ON s žádostí

o informování občanů, že bude vypnutá EE, paní starostka respektovala žádost E:ON.
Tu elektřinu nevypnul nikdo z obce, tu elektřinu vypnul pracovník E.ONu a poslal tam
skupinu, která řešila ořez stromů a vy z této situace uděláte z paní starostky na webu
nechci říct co. A my vás teď proto vyzýváme abyste upustil od tohoto způsobu jednání
, my vám to nezakazujeme ale jen vás vyzýváme

Žůrek P. je to úplně na nic ,protože vy víte, že já vás neposlechnu, paní starostka měla vědět, že
takové věci se hlásí 15 dní dopředu

Surala J. nezdá se vám lepší ohlásit vypnutí elektřiny 8 - 9 dní dopředu a provést nápravu než
čekat až dojde k havárii, to se mi zdá jako dobrý důvod

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova projednalo usnesení RO č. 2/17R/2020. ZO se ztotožňuje
s názorem RO , že sdělení zastupitele Petra Žůrka, uveřejňovaná na jeho soukromých webových stránkách,
způsobem prezentace a zejména obsahem, významně poškozují obraz obce Kostelec u Holešova navenek.
ZO vyzývá zastupitele P. Žůrka,  aby upustil od tohoto způsobu jednání. 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 5 (Hradil A., Měrka P., Pospíšilík R., Sklenář V., Žůrek P.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 22/13Z/2020 bylo schváleno.

15. Diskuze

Diskuze:
Zmeškal J. mám dotaz jak to vypadá s hasičským voze T 805,  my jsme se o tom bavili a chci vědět

kdo byl tehdy starostou a odpovídá za to, že to auto není zrušené
Pospíšilíková M. auto bylo v r. 1999 předvedeno z Obce Podkopná Lhota na Obec Kostele u Holešova,

na kterou bylo přihlášeno, podle sdělení hospodářky obce auto nikdy nebylo vedeno
v majetku obce, nicméně na dopravním odboru je od té doby veden jako provozovatel
tohoto vozidla Obec Kostelec u Holešova . V letošním roce přišla na vozidlo zelená karta
, takže vozidlo je přihlášeno i do seznamu vozidel IZS. Začala jsem pátrat co
se s vozidlem stalo. Ptala jsem se Kuby Zmeškala, pana Mlčáka, Radka Pospíšilíka a
pod. Informace byly různé - auto bylo hasiči prodáno, auto bylo převedeno hasičům
do Holešova. Na obci není asi od r 2005. Ptala jsem se bývalého starosty Pospíšilíka
jestli byl vyhlášen záměr prodeje (i když auto nebylo zapsáno do majetku, tak
to majetek obce byl) a jestli je o tom zápis ze ZZO. Řekl mi, že už si to nepamatuje. Dá
se to ale ověřit nahlédnutím do zápisů, kolem roku 2005, které jsou archivovány
v Moravském zemském archivu, jestli zápis existuje Není problém vozidlo odhlásit
z IZS, který michodem za něj stále platí povinné ručení a silniční daň a to už může dělat
několik desítek tisíc Kč (Zmeškal - i sto tisíc), je ale velký problém ho bez důkazů o tom
co se s ním stalo (prodejní smlouva, doklad o ekologické likvidaci a pod.) ho odhlásit
s registru na dopravním oddělení. Jediná možnost je shromáždit vyjádření pamětníků a
přes správní řízení na odboru ŽP MÚ Holešov docílit toho, že nám umožní abychom
vozidlo odhlásili.

Zmeškal J. co když po nás někdo bude chtít náhradu škody, kdo to zaplatí
Pospíšilík R. pokud jde o náhradu škody, když bude vyčíslená a když jsem byl za to zodpovědný tak ji

zaplatím
Zmeškal J. na jednu stranu se háže špína na někoho, kde když jsem viděl ty články tak jsem

nevěděl jestli se mám smát nebo brečet a najednou vypadne něco takového a paní
starostka běhá a shání informace co se s tím autem stalo, v mých očích je to hrubé
pochybení, není techničák, nedalo se to do depozitu, není auto a stát platí drahou
pojistku a drahou silniční daň

Pospíšilíková M. nemám ještě všechny informace pohromadě, Jindra slíbil, že se zeptá velitele hasičů,
který tehdy tady byl , zkusím pohledat v zápisech ze ZZO, jestli tam o tom nebude
nějaká zmínka a budu se snažit to auto papírově zrušit, protože ono už možná ani
není, možné je z něho nějaký traktor nebo něco. Pokud se auto prodalo, tak by mě
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zajímalo, kam šly peníze za prodej toho vozidla. Mělo by to být podchyceno
v rozpočtovém opatření z té doby jako příjem do rozpočtu obce

Klesnil Z. obracím se na zastupitele jako nový člen RR. Pan Žůrek poslal do Kostky 3 články.
Tiskový prostor mu poskytl pan Měrka, najde se ještě někdo, kdo se se zněním článků
ztotožňuje a prostor mu poskytne? Ať mu články nemusíme krátit

Žůrek P. zákon hovoří o sdělení zastupitele a nikde neříká jestli jedno nebo deset. Vy jako obec
zákon porušujete, právně už mám zadanou žalobu na to předchozí.

Pospíšilíková M. zákon hovoří o přiměřeném prostoru
Žůrek P. zákon říká sdělení zastupitele a nikde neříká, že musí být jenom jedno
Klesnil Z. pane Žůrku, tady před chvílí došlo z vaší strany k přečinu výtržnictví
Žůrek P. tak mě zažalujte
Klesnil Z. já ne, já nejsem poškozený
Hlobil P. st. každý z nás zastupitelů máme 1/15 z vyhrazeného prostoru ve zpravodaji Kostka.

Minule měla paní starostka 2 články a požádala Z. Klesnila aby jí poskytl tiskový
prostor. Pan Žůrek měl 3 články, nikoho nepožádal a na žádost RR rozeslanou
zastupitelům mu poskytl tiskový prostor p. Měrka. Pan Žůrek zase poslal 3 články a
nechce, aby do nich bylo zasahováno. Ani RR není nadšena tím, že by měla články
krátit. Když jsme tady před chvílí hlasovali a týkalo se to článků, které chce uveřejnit
tak 5 z vás bylo proti usnesení. Já bych předpokládal, že najdete tu sílu a řeknete Petře
já ti ten prostor dám. Tím výrazně usnadníte práci RR. A nebo mu ho nedáte a pan
Žůrek to zase bude řešit s právníky a soud dá za pravdu panu Žůrkovi nebo třeba nedá
za pravdu. Pokud dá za pravdu p. Žůrkovi tak obec zaplatí soudní výlohy a my jako
zastupitelé si to tady přehrajeme, že Hlobil tady upozornil - tak mu ten prostor dejte, to
je vše.

Pospíšilík R. dávám k dispozici svůj tiskový prostor
Hlobil P. st. za normálních okolností by bylo ideální, kdyby, tak jak požádala paní starostka, tak vy

jako opozice, pokud vás pan Žůrek požádá, tak může napsat 5 článků
Pospíšilík R. nejlepší by bylo Kostku zrušit
Hlobil P. st. ne já bych ji nerušil
Pospíšilík R. bude se řešit možnost osvícení těch tří uliček v Karlovicích? Je třeba zpracovat

variantní řešení.
Pospíšilíková M. oslovím projektanta jaké jsou technické možnosti a zadám řešení
Pospíšilík R. v jakém stavu je příprava územní studie lokality BI 6
Hlobil P. proběhla konzultace s majiteli pozemků, zpracovatelem změny ÚP a pořizovatelem.

Byla vybrána varianta řešení pro celou lokalitu, přímo pro výstavbu bude určena spodní
část, která byla starostkou obce projednána s KŘSZK a Policií ČR. Na podzim plánuji
druhou schůzku.

Pospíšilíková M. majitelé pozemků v lokalitě se shodli na jedné ze sedmi variant, z hlediska řešení
rozmístění domků i  rámcového vzhledu. V lokalitě je třeba zachovat koridor okolo
krajské silnice pro vedení ing. sítí (optimální stav - odkoupení do majetku obce) a další
podmínka je šířka příjezdové cesty z krajské silnice min 5 - 5,5 m od napojení v délce
cca 20 m.

Pospíšilík R. bude se dělat nějaké opatření ohledně rušení nočního klidu, který jsme spolu řešili?
Pospíšilíková M. od pana Odložilíka mám informaci, že po posledních zkušenostech s akcí na Myslivně

budou Myslivnu pronajímat jen pro konání akcí spolků a občanům obce Kostelec
u Holešova. a řekla jsem mu, že bych chtěla, aby při převzetí Myslivny k akci byl
nájemce vybaven žlutými a černými pytli. Barevné pytle, které nejsou od TS nám TS při
svozu odpadů nevyvezou a obec to musí následně řešit což přináší práci navíc a
zbytečné vícenáklady. Je to záležitost i chatařů, někdo říká, že tam i někdo cizí přiveze
a vyloží pytle s odpady z auta.

Pospíšilík R. ve školní jídelně se nikdy nevařilo špatně, možná kdysi lépe protože se vařilo
z čerstvých surovin a ne z polotovarů, třeba se škrábaly brambory

Pospíšilíková M. teď se tam také škrábou brambory, nechávali jsme tam opravit prostor kolem škrabky
Hlobil P. st. to jsem neřekl že se ve ŠK vařilo špatně, když se nezmění personál a zůstane ten, který

dobře vařil, tak změnou firmy se nezačne vařit špatně. Jen zaměstnanci jsou spokojení,
protože mají v kuchyni dobré pracovní podmínky a moderní technické vybavení. Dnes si
toho váží.

Pospíšilíková M. mám zatím neoficiální informaci, že jsme dostali dotaci na školní kotelnu a
vzduchotechniku ve školní kuchyni, o příštích prázdninách bychom chtěli uskutečnit
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stavební práce, dále chceme příští rok stavebně vyřešit ve stejném termínu i vchod pro
cizí strávníky. Bohužel jsme nedostali dotaci na tělocvičnu a žádost budeme podávat
znovu, pokud bude dotační titul vyhlášen.

16. Závěr

Zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova bylo ukončeno 27.8.2020 v 21:50 hod.

Ověřovatelé: Petr Měrka   ............................................................
 

Mgr. Martin Hradil   ............................................................
 
Starostka RNDr. Marcela Pospíšilíková   ............................................................
 
Místostarosta Ing. Petr Hlobil st.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


